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Svar på spørgsmål stillet på Kommunalbestyrelsens møde den 
29. marts 2022, hvor Tina Cartey Hansen (C) under eventuelt 
spurgte til Berringgårdsvej ved det første stykke af 
Kærstykkevej, hvor der er direkte adgang til togskinnerne for 
børn og andre nysgerrige sjæle. Hvem har ansvaret for dette og 
skal der gøres noget ved det ? 

 
 
 

 

 

Spørgsmål 

På Berringgårdsvej ved det første stykke af Kærstykkevej, hvor der er 

direkte adgang til togskinnerne for børn og andre nysgerrige sjæle. Hvem 

har ansvaret for dette og skal der gøres noget ved det ? 

 

Besvarelse 

Center for Trafik og Ejendomme har udarbejdet besvarelsen. 
 

Administrationen har forelagt Banedanmark spørgsmålet som svarer: 

 

Banedanmark vurderer ikke, at det er nødvendigt at sætte hegn, da der er 

en naturlig barriere til banelegemet. Vejen går direkte over i 

banedæmningen, der pga. løse skærver er svær at bevæge sig op ad.  

 

Man kan læse mere om hvordan Banedanmark forvalter hegn langs banen 

på: https://www.bane.dk/da/Borger/Nabo-til-banen/Hegn-langs-banen   

 

Vores geografiske fagspecialist noterede sig ved gennemgang af området, 

at der langs banen er rester af et gammelt banehegn, samt en tynd og 

hullet bevoksning. Derfor har vi besluttet at plante nogle mindre buske til 

efteråret, der med tid vil give en mere lukket oplevelse af banestrækningen.  

 

 

 

 

 

NOTAT 

HVIDOVRE KOMMUNE 

 

Center for Trafik og Ejendomme 

Vej og Park 

Vej- og parkchef: 

Michael Søndergaard Daugaard 
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